

# SHISHAME SSE

**DIE Plattform für einen rasant wachsenden Markt.**  
THE platform for a rapidly growing market.

Seit 2013 ist die ShishaMesse internationaler Dreh- und Angelpunkt der Shishabranche. Mit jährlich über 35.000 Besuchern aus aller Welt und über 300 vertretenen Marken hat sich die ShishaMesse Frankfurt als wichtigste Veranstaltung für die Shishabranche und branchennahe Geschäftsfelder entwickelt.

Zum 10 jährigen Jubiläum wird die ShishaMesse 2023 in Frankfurt weiter vergrößert.

Auch die ShishaMesse in Sevilla wird weiter vergrößert. Mit über 20.000 Besuchern und 150 teilnehmenden Firmen ist sie aus der Shishabranche nicht mehr wegzudenken. Die Veranstaltung im Herzen Andalusiens hat sich rasant etabliert und bereichert internationale Besucher und Hersteller gleichermaßen.

Werden Sie ein Teil des Erfolgs.

Anmeldeinformationen unter / Information about registration.  
[www.shishamesse.de](http://www.shishamesse.de)

*ShishaMesse*

Since 2013 the ShishaMesse has been the international hub of the industry. With annually more than 35 000 visitors from all over the world and more than 300 brands represented, the ShishaMesse Frankfurt has become the most important event for the hookah industry and industry-related business areas.

As it is celebrating its 10th anniversary the ShishaMesse 2023 in Frankfurt will continue to grow.

The ShishaMesse in Sevilla is growing, too. With more than 20 000 visitors and 150 brands, the event is a staple in the shisha industry. The event in the heart of Andalusia has established rapidly and is appreciated by international visitors and companies.

Become a part of the success.

FRANKFURT / SEVILLA / FRANKFURT / SEVILLA / FRANKFURT / SEVILLA / FRANKFURT / SEVILLA / FRANKFURT

## FRANKFURT / GERMANY APRIL 28TH - 30TH, 2023



ZUM AFTERMOVIE



40.000+  
VISITORS



30.000+  
SQUARE METER



300+  
EXHIBITORS



## SEVILLE / SPAIN JUNE 16TH - 18TH, 2023



ZUM AFTERMOVIE



20.000+  
VISITORS



10.000+  
SQUARE METER



120+  
EXHIBITORS